

HUDSON ANTIQUE CAR KLUB

APPLICATION FOR MEMBERSHIP



Note: Membership is for 12 (twelve) months

from April 01 to March 31

\$20.00 per year

www.hudsonantiquecarclub.com

Last name: _____ First Name: _____

Address: _____

City: _____ Postal code: _____

e-mail address: _____

Home telephone: _____ - _____ - _____ Mobile: _____ - _____ - _____

Tell us about the Car(s) that you own:

1: Year: _____ Make and Model: _____

2: Year: _____ Make and Model: _____

3: Year: _____ Make and Model: _____

I hereby release the Hudson Antique Car Klub (HACK) all members, all officers and any person officially connected with the organization from any liability for any damage or injury whatsoever that may arise from my participation in, or presence at, any activity involving the Hudson Antique Car Klub (HACK).

I also hereby grant and authorize the use of my image, the image of my guests and the image of my car(s) in all forms of media taken during activities of the Hudson Antique Car Klub (HACK) for use in club promotions and publications without payment or consideration.

Date: _____

Signature: _____

Klub des Chars Antiques HUDSON

Formulaire de demande



Remarque : L'adhésion est de 12 (douze) mois
du 01 avril au 31 mars

20,00 \$ par année

www.hudsonantiquecarclub.com

Nom de famille: _____ Prénom: _____

Adresse _____

Ville _____ Code Postal _____

adresse e-mail _____

Téléphone fixe: _____ - _____ - _____ Téléphone mobile: _____ - _____ - _____

Parlez-nous de la ou des voitures que vous possédez :

1: Année: _____ Marque et modèle: _____

2: Année: _____ Marque et modèle: _____

3: Année: _____ Marque et modèle: _____

Par la présente, je libère le Klub des chars antiques HUDSON (HACK) tous les membres, tous les dirigeants et toute personne officiellement liée à l'organisation de toute responsabilité pour tout dommage ou blessure pouvant résulter de ma participation ou de ma présence à toute activité impliquant le Hudson Club de voitures anciennes (HACK).

J'accorde et autorise également par la présente l'utilisation de mon image, l'image de mes invités et l'image de ma (mes) voiture (s) dans toutes les formes de médias prises lors des activités du Klub des chars antiques HUDSON (HACK) pour une utilisation dans les promotions et publications du club sans paiement ni contrepartie.

Date: _____

Signature: _____